
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

lncheiat astdzi 26.09.2022 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul

linerii Eedinlei ordinare de lucru.
$edinla incepe la ora 1600 , participd 12 consilieri din 13 in funcfie .Lipseqte

d I consilier Herfa Irinel. La qedin!6 participd d-l primar Proca Florin Bogdan , d na
secretar general LecaAndra qi 4 invitali .$edinla este legal constituitd, aceasta a fost
legal convocatd de primarul comunei BerevoeEti prin adresa nr.5906120.09.2022.

Preqedintele de qedinld este d-1. consilier Pduna Ioan care ia loc la prezidiu Ei
prezintdproiectul ordinii de zi:
L. Prezentarea qi aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioari -

prezintl d-na secretar general Leca Andra.
2. Proiect de hotarare privind revocarea HotIrffrii Consiliului Local al

comunei Berevoeqti nr.4l119.08.2022 privind completarea inventarului
bunurilor care alcltuiesc domeniul privat al comunei Berevoegti.

3. Proiect de hotir6re privind aprobarea completlrii inventarului bunurilor
care alcituiesc domeniul privat al comunei Berevoeqti.

4. Proiect de hotir6re privind aprobarea rectificirii bugetului centralizat al
comunei Berevoeqti, judeful Argeq , in trimestrul III anul 2022.

5. Proiect de hotirffre privind aprobarea DALI, a indicatorilor tehnico
economici gi a devizului general aferent obiectivului de investi(ie Asfaltare
drum centuri DN73C -Primirie, comuna Berevoeqti, jude{ul Argeq, precum
qi aprobarea cheltuielilor finanfate de Ia bugetul local.

6. Proiect de hotlrAre privind aprobarea DALI, a indicatorilor tehnico
economici gi a devizului general aferent obiectivului de investi{ie Asfaltare
drumuri comunale in comuna Berevoeqti, jude(ul Argeg , obiectiv drum local
strada Glnegtilor, precum qi aprobarea cheltuielilor finan{ate de Ia bugetul
local.
Proiect de hotlrire privind aprobarea desemnirii in comisia de recep{ie Ia
terminarea lucririlor a domnuIui......................, consilier local al
Comunei Berevoeqti.
Proiect de hotirAre privind aprobarea proiectului tehnic, principalii
indicatori tehnico economici gi devizul general actualizat pentru obiectivul
de investitii Extindere re{ea de canalizare in comuna Berevoeqti, jude(ul
Argeq.

7.

8.



9. Proiect de hotir6re privind aprobarea actului aditional nr.L la contractul de
susfinere financiari a Asocia(iei Clubul Sportiv Gloria Berevoeqti in anul
2022.

L0.Proiect de hotlrire privind aprobarea revocirii administratorului societifii
comerciale Servicii Edilitare Berevoegti, qi declararea ca vacant a locului de
administrator ocupat de acesta.

ll.Proiect de hotlrffre privind aprobarea contractului de asociere intre Centru
Jude{ean de Culturi qi Arte Argeq prin Sec{ia $coala.Populari de Arte gi

Meserii qi Comuna Berevoegti.
l.2.Proiect de hotlrflre privind aprobarea contractului de asociere intre Centru

Jude{ean de Culturi gi Arte Argeq prin Sec{ia $coala Popularl de Arte gi

Meserii qi Comuna Berevoeqti.
l3.Proiect de hotirfire privind acordarea titlului de ceti{ean de onoare al

comunei Berevoeqti domnului Andrei Dumitrescu.
14, Analizl cerere Denisa Dragomir.
15.Diverse.

-D-1 Primar propune introducerea pe ordinea de zi a incd un punct qi anume:
-Proiect de hotirflre privind aprobarea constituirii Asocia(iei pentru dezvoltare
intercomunitari-ITl Tinutul Plai Mugcelean.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi si este aprobat in unanimitate.
Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi cu inca un punct si este aprobat cu 1 I
voturi pentru qi 1 vot impotrivd din partea d lui consilier Badea Vasile Robert.
D-l Badea:Sunt impotriva suplimentSrii pe motivul c[ nu se suplimentezd ordinea
de zi in qedin!6 ordinard.

Se trece la pct.1 la care d-na secretar generuI prezintd procesul verbal al
qedinlei care s-a desfdEurat in data de 29.08.2022.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat in
unanimitate.
2 Proiect de hotarare privind revocarea Hotir6rii Consiliului Local al comunei
Berevoeqti nr,41119.08.2022 privind completarea inventarului bunurilor care
alcltuiesc domeniul privat al comunei Berevoegti.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexa pro i e ctulu i.P r ezintd d-na s ecre tar L e ca Andra.
D-na Leca:Este vorba despre hotdrdrea pt pulul cheson, in preambulul hotdrdrii am
folosit 2 articole abrogate.
D-l Busuioc:Trebuie sd fim mai atenli pe viitor
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre Ei cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.43 din
26.09.2022.



3.Proiect de hotlrire privind aprobarea completirii inventarului bunurilor
care alcltuiesc domeniul privat al comunei Berevoegti.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
q i anexa proiectulu i.P r ezintd d-na secre tar L ec a Andra.
D-l Badea:D na secretar vedeli cd nu apare in preambul avizul comisiei
D-l Leca:Am s[ l trec
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptatl H.C.L. BerevoeEti nr.44 din
26.09.2022
4.Proiect de hotlrflre privind aprobarea rectificlrii bugetului centralizat al
comunei Berevoeqti, jude(ul Argeq , in trimestrul III anul 2022.
Sunt prezentate: proiectul de hotdr6re , referatul de aprobare, raportul de specialitate
gi anexa proiectului.Prezintd d-na contabil Cotescu Diana.
D-l Primar:Aceastd hot[r6re ya ayea un amendament cu suma de 39mii lei, a venit
astdzi, sd o prindem tot astdzi.
D-na Cotescu:Adici se va modifica art 1 gi art 2.Au venit astdzi 39 mii lei cu
destina{ie speciald pt recenslmdnt.Dacd sunte}i de acord sd modificdm art.1 qi art
2.Laart 1 in loc de259mii va fi 298 mii Silaart? in loc de249mii va fi 288mii.
D-l Badea:$i banii unde se duc?
D-na Cotescu:Sunt bani cu destinalie speciald pt recenzori, sunt contracte fEcute
D-l Badea:La ce capitol?
D-na Cotescu:La 51 autorit[1i executive
D-l Badea:inseamn[ c6 gi la art4 trebuie schimbat
D-na Cotescu:Art 4 sunt virdri de credite, este altceva, eu spun de veniturile
bugetului local.Art 1 gi 2 este rectificarea bugetului de stat, au venit venituri,le
rectificdm, le punem pe anumite cheltuieli, la art4 sunt virdri de credite, sunt deja
sumele existente in buget, art.4 nu se modifici.
D-l Busuioc:in raportul de specialitate e mai clar.
D-na Cotescu:Secliunea de func{ionare:am primit de la Administralia Finanlelor
Publice 127 mii cu destinalie speciald, 113 mii burse, 1000 lei bunuri gi servicii qi

13 mii copii CES.Avem o cregtere de venituri de 132 mii gi alte venituri 17 mii
incasali de la Distribulie Oltenia cofinan{area lor pt obiectivul de investilie Extindere
re{ea de energie electric[ dar acegti bani conform legii bugetului trebuie sd i punem
tot pe dezvoltare, nu avem cum sI i punem la funclionare.Prin aceast[ cregtere de

venituri vom putea suplimenta finanlarea cheltuielilor.Bani au fost repartizali
astfel:Pogtd qi telecomunicalii 10001ei, Iluminat public 15 mii, Energie electricd
alimentare cu apd 25 mi| Reparalii microbuze qcolare qi revizie buldo 19 mii,
Consultanld 20 mii, Proteclia Muncii 20001ei, Finanlare echipa de fotbal 20mii,
furnituri de birou 1Omii, Salubritate 10mii, Bunuri sd servicii qcoald 10001ei, burse
gcolare 113mii qi finanlare copii CES l3mii.Suplimentirile gi diminubrile de la



rectificare art 4 dinhotdrdre virdrile de credite nu influenteazdveniturile se fac intre
capitole, am luat de la un capitol qi am pus la altul. La poqtd qi telecomunicalii in
total 7mii, abonamente telefonie mobila,fax, internet
D-l Badea:Cum telefonie mobi16?
D-l Busuioc:Telefoane
D-l Primar:Afi cerut pe grup nu existd abonamente de telefonie pt salariajii primdriei

, au cartele proprii
D-na Cotescu:474lei /luna internet camere de supraveghere
D-l Badea:Dvs ca s[ putefi pldti pdn[ in decembrie aveti bani suficienli?
D-na Cotescu:Nu, am pus 7 mii. t94llei factura care include metronetul din comund
D-l Primar:Punctele Wifi -prim6rie, muzeu, bibliotecd, dispensar, teren sport, parc
Mdneqti
D-na Cotescu:Aceste puncte Wifi sunt 10001ei/1un5 plus STS -ul gi fixul prim6riei
gi mai avem incd un abonament Vodafon 3 cartele pt stalii pompe ap[.
D-l Primar:Nu existb abonamente de telefonie pt angqatii primdriei.
D-l Busuioc:Iluminatul public?
D-na Cotescu:Iluminatul din comund
D-l Busuioc:Nu erau bani suficienli?Cdt platim pe 1un6?

D-na Cotescu:Undeva la7 miilluna
D-l Badea:$i dvs cdt aliprevdzut acum in buget?
D-na Cotescu:15mii gi nu ne ajung pdnd la sfdrqitul anului
D-l Busuioc:Cdt plItim pe kw?
D-l Viceprimar:Suntem plafonalila energie electricd deocamdati, undeva la 1 leu
kw
D-l Busuioc:Cdt d6m noi pe un an de zllepe iluminatul public?
D-l Primar:in jur de 80mii
D-na Cotescu:La pompele de la alimentare cu apd pldtim foarte mult
D-l Badea:Lemnele?
D-na Cotescu:De cdnd sunt contabild nu am achitat niciodatS lemne
D-l Primar:Am avut din spons orizdri
D-l Badea:Trebuie sd facem intr un fel mai ales in situalia asta de crizdcare se anun!6
trebuie si ne gdndim noi ca gi institulie publicd cum facem sd economisim, sd d6m
bani mai putini, urmeazd ca grupul PNL s5 inregistreze un proiect de hotdrdre pentru
fonduri europene , pentru panouri fotovoltaice.Dacd am accesa fondurile acestea se

acordd granturi pe doud categorii.Cred cI ne putem incadra , putem s[ facem un
astfel de proiect.Banii economisili putem sd i ducem spre investitii.O sd ajungem in
situalia s5 nu mai avem bani.Ne trebuie pulin[ inifiativ[ qi pulini viziune.Sunt
localit[]i care au accesat astfel de fonduri
D-l Viceprimar:Am depus proiect pe AFM , am incercat .
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D-l Badea:Sunt 2 categorii intre 500mii euro qi 5 milioane, respectiv l0milioane ,

15 milioane de euro, urmeazd s[ dea drumul , deci noi trebuie sd fim pregdtili, d I
director urmeazd sd facd cadastru la toate qcolile gi este foarte important acest proiect
D-na Cotescu:Reparalii microbuze gcolare qi revizie buldo 19 mii avem pt microbuz
un deviz de 15 mii
D-l Busuioc:Ce are, ce s a intdmplat?
D-I Primar:Nu s a fbcut nicodatd reparalie la microbuz
D-l Badea:Sunt necesare nigte microbuze mai mari
D-na Cotescu:Consultant[ proiecte 20mii,consultanta Anghel Saligny, protectia
muncii 2mii , finanlare echipa fotbal 20mii am primit o cerere de finalare
D-na Badea:N am inleles, proiectul de hotdr6re pt acordarea sumei de 20mii e mai
in spate 

A

D-na Cotescu:Intdi trebuie sd avem bani in buget
D-l Primar:Dupd cum bine $tili a inceput campionatulde aproximativ 1 lun6
jumdtate.In 4 meciuri avem 10 puncte inseamnd cE avem 3 victorii qi un egal.l meci,
1 victorie acasd ne cost[ in felul urm[tor:avem 15 fotbaligti x 100 lei de victorie ,

arbitraj un meci 5001ei *transport, medicul 1001ei , protocol 3001ei gi transportul
fotbaligtilor 3001ei.1n total 28001ei.D I Vali Ilinca a venit cu tot dosarul cu toat[
contabilitatea sd I prezinte
D-l Badea:N am discutat in primdvard cd sunt bani pufini?
D-l Primar:Nu avem de unde .Au cerut in anul 2020 50mii, le am dat 30mii mai
putlin cu20 mii, au cerut in anul 202t 40mii le am dat 35 mii
D-l Badea:Da, intotdeauna le am dat mai pulin.Am zis mereu ori o desfiinlali de tot
ori dacd hotdrdli sd o lineli contribuili cu bani
D-na Cotescu:Furnituri de birou 1Omii
D-l Badea:Atdt de mult?
D-l Primar:Nu este mult deloc la asistenJd sociald se consum[ foarte mult
D-na Cotescu:La PUG diminudm cu 35mii , la scend diminudm cu 25mii
D-l Badea:Unde ii duceli?
D-na Cotescu:intdi vd spun diminu[rile gi apoi supliment[rile Construire re]ea de

canalizarc qi stalie de epurare am luat 5mii, extindere relea de canalizare se

suplimenteazd cu 20mii, mai suplimentdm SF ul pt canalizare proiectul pt Anghel
Saligny, regularizare paraul BStaia il diminuEm cu20 mii, asfaltare drum comunal
str.G[neqtilor se diminueaz6 cu 5mii, extindere re]ea energie electricd Autobazd
pusesem 5 mii qi i am luat acum pt ci s a terminat, achizilionare conductd relea

alimentare cu ap[ sta{ie pompe alimentare Str6mbu am suplimentat cu 17mii
D-l Badea:$i cdt era inainte?
D-na Cotescu:60mii qi am mai pus 17mii
D-l Badea:Sunt 70mii.Mai trebuiau bani?
D-l Viceprimar:Da, am mai luat leavd, mufe, coturi, hidrant
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D-l Badea:Toatdlumea a fost incdntat[ de acest hidrant.Ati lucrat inaite acolo unde
alireparatpe Siliqte dacdtot ali frcut aici cu mirgSritar de ce nu ali fbcut gi acolo?
D-l Primar:O s5 facem gi acolo
D-l Badea:Pe Cotea cdnd ploud nu mai poli sd circuli mi au spus oamenii
D-lFr{ilA:Pe Cotea s a mai pus

D-l Busuioc:Sd nu mai cheltuim banii pe pietre gi sd punem asfalt. De unde s a luat?
D-l Viceprimar:Am fbcut achizitie, de la Domnegti
D-l Primar:Dou6 maqini de piatrd
D-na Cotescu:Asfaltare drum comunal Bratia 30mii
D-l Primar:Noi avem un contract multianual de 525mii din care am prev[zut anul
acesta 325mii
D-l Busuioc:Valoare tota16?

D-l Primar:525mii
D-l BusuiocS a plItit vreo tranq[?
D-na Diana:In jur de 300mii
D-l Busuioc:Cdt mai este de plat6?
D-l Primar :27 }mii, aproximativ
D-l Busuioc : C ine supravegh eazd aceastd lucrare?
D-I Primar:Dirigintele de gantier
D-l Badea:$tifi care este ironia, acolo nu existl niciun consilier din zond aia, aici
suntem atdli consilieri dar avem drumurile neasfaltate!
D-na Cotescu:Mai introducem un articol in aceastd hotdrdre, trebuie s[ corectdm
articolul din bugetul inilial unde am aprobat excedentul.Noi am umblat la nigte

obiective de investitii care s aufinanlat la inceputul anuluidin excedent !i v am adus

gi hotdrdrea de la inceputul anului, am omis s6 trec acest articol :Se aprobd corectarea
art 5 din HCL nr.9114.02.2022 privind trtilizarea excedentului comunei.Acum aparc
SF ul de la canalizare gi inainte nu era, am diminuat lapdrdrul Bataia ,laacttalizarc
PIG qi prin acest articol actualizdm excedentul, sd fie corect.
D-l Badea:Cu parcul din Gura Ndvrapului?
D-l Primar:Mergem impreun[, identific[m o zond, gi o cadastrim
D-l Schioapa:Putem s5 facem acolo unde e pulul, sunt 4500m
D-l Viceprimar:Da
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotlrdre qi cu 8
voturi pentru gi 4 ab(ineri (d I Badea Vasile Robert, d I Busuioc Gheorghe, d I
Schioapa Daniel gi d I Stana Dumitru) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.45
din 26.09.2022
S.Proiect de hotirffre privind aprobarea DALI, a indicatorilor tehnico
economici qi a devizului general aferent obiectivului de investi(ie Asfaltare
drum centurl DN73C -Primirie, comuna Berevoeqti, jude$ul Argeq, precum qi

aprobarea cheltuielilor finanlate de la bugetul local.



Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare, raportul de specialitate
g i anexel e pro iectulu i.P r ezintd d-na secre tar L eca Andra.
D na Leca:Acest proiect este pt programul Anghel Saligny, la art,3 proiectantul a

diminuat devizul qi se modificd pulin suma, este mai putin.
D-l Busuioc:Am inleles cd de la 1 octombrie se incepe cu canalizarea pe zona asta?

D-l Primar:Da, extinderea.Pt drumuri avem toate documentele si le depunem pe
Anghel Saligny
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr0re qi cu
unanimitate de voturi pentru (L2) este adoptati H.C.L. BerevoeEti nr.46 din
26.09.2022.
6.Proiect de hotirflre privind aprobarea DALI, a indicatorilor tehnico
economici gi a devizului general aferent obiectivului de investi(ie Asfaltare
drumuri comunale in comuna Berevoegti, jude{ul Argeg , obiectiv drum local
strada Glnegtilor, precum gi aprobarea cheltuielilor finan{ate de la bugetul
Iocal.
Sunt prezentate: proiectul de hot6rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
gi anexele proiectului.Prezintd d-na secret ar Leca Andra.
D-na Leca:Este la fel ca proiectul nr.5 dar pt str Gdneqtilor
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotirdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptati H.C.L. Berevoegti nr.47 din
26.09.2022.
T.Proiect de hotlrAre privind aprobarea desemnirii in comisia de recep{ie la
terminarea lucririlor a domnului......................, consilier local al Comunei
Berevoeqti.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare gi raportul de

specialitate proiectului.P rezintd d-na secre tar Leca Andra.
D-l Pduna:In qedinla de comisie a fost o disculie.D l Busuioc a spus de ce s[ fie unul

,sd fie 3.D I vice ne a spus care este componenta comisiei qicine face parte din ea

D-na Leca: I reprezentant desemnat de investitor respecti Consiliul local, 1

reprezerfiant al prim[riei qi 1-3 specialigti in domeniul lucrdrilor de constructie
D-l Badea:Executivul pe cine a desemnat?
D-na Leca:incd nu am ftcut dispozilia
D-l Badea:Recepfia la ce lucrare?
D na Leca:Infiintare retea de canalizare gi stalie epurare
D-l Badea:D le primar, ali promis cd o s[ ne numili pe mine sau pe d I Busuioc la
Asfaltarea din G[mdceqti gi din Bratia
D-l Primar:Bineinteles dar nu are leg[tur6, este vorba de lucrareapt canalizare
D-l P6una :Eu il propun pe d I Mazilu
D-l Busuioc:Eu il propun pe d l Badea
Se supun la vot cele dou[ propuneri:6 voturi pt d l Badea, 6 voturi pt d I Mazilu.



D I Badea se retrage in favoarea d lui Mazilu.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.48 din
26,09,2022,
S.Proiect de hotirAre privind aprobarea proiectului tehnic, principalii
indicatori tehnico economici qi devizul general actualizat pentru obiectivul de
investitii Extindere refea de canalizare in comuna Berevoepti, jude(ul Argep.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre, referatul de aprobare , raportul de specialitate
gi anexele proiectului.Prezintd d-na secret ar Leca Andra.
D-na Leca:S a predat cdtre prim[rie Proiectul tehnic pt extindere retea de canalizarc,
il aprob[m qi se di drumul la lucrare.
D-l Busuioc:Noi in qedinta de comisie am inleles cd este vorba de cei 12km de
canalizare
D-na Leca:Nu, sunt 2,7km, avem contract incheiat.Strdzile sunt:Drumul DC3(dn73-
str Valea Satului)
D-l Badea:Nu am inleles
D-l Primar:A fost fbcut[ pe partea stdngd gi acum se face pe partea dreaptd
D-l Badea:Pe partea dreaptd de unde?
D-l Primar:De la Profi pdnila primdrie la interseclia cu Valea Satului
D na Leca:Sh.Stadionului 515m, Ulita Avram 272m, DN73C-106m, Ramificalie
str.Stadionului-fam Hera -31m, Ramificalie str.Zdvoi -la Ariciu-146m, DC3-fam
Pduna-216m
D-l Busuioc:Sd cunoagtem qi noi cei 12,5km pe unde or sd fie?
D-l Primar:Acum se fac ridic[rile topo.Cdnd vom avea SF ul o sd qtim exact.in toatd
comuna in principiu
D-l Busuioc:$i pe Olelu e ceva?
D-l Primar:Nu
D-l Badea:$i G6m6cegti?
D-l Primar:Pdni la Nicolet a la magazin
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (L2) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.49 din
26,09.2022.
9.Proiect de hotirire privind aprobarea actului aditional nr.I" Ia contractul de
sus(inere financiari a Asociafiei Clubul Sportiv Gloria Berevoegti in anul 2022.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele pro ie ctului.P r ezintd d-na secre tar Leca Andra.
D-l llinca:Am fbcut aceastd solicitare in numele asocialiei clubului sportiv Gloria
Berevoeqti.Am fbcut solicitare in anul 2022 ni s au aprobat 3Omii.Cheltuielile sunt
cele prezentate de c6tre d l primar qi altele.Sunt cheltuieli qi cu transferul de juc[tori,
cu cartonaqele galbene gi roqii ,se taxeazd.Anul acesta s a mdrit nr de deplasdri



,procurare de echipament sportiv, suntem obligali sd avem 2 r6nduri de echipamente
asta inseamnd 3000-35001ei in fiecare an, mingi de joc, vizele anuale.Am inleles c5
grupul PNL a solicitat justificarea sumelor care le am cheltuit in decursul anilor cu
echipa de fotbal.in decursul anilor am administrat bugete foarte mari .Dacd grupul
PNL doreqte sd vadd cum a cheltuit Gloria Berevoegti banii care au fost alocali le
veli gdsi in aceste dosare.
D-l Schioapa:Nu doream o justificare dar nu cunoa$tem toate amdnuntele.
D-l Ilinca:De la momentul cdnd am infiinlat echipa prima condilie pe care am pus o
a fost sd gestiondm foarte bine banii.in acest sens clubul are incheiat contract cu o
firmd de consultanld, toate cheltuielile u fost verificate de o echipa de cenzori
D-l Schioapa:Chiar am zis la inceputul anului dac[ este suficientd suma
D-l Badea:Cheltuielile sunt mari dar sd ne gdndim gi din punct de vedere cultural
educativ pt comun6, noi suslinem echipa pt c[ gtim a fEcut cdndva parte din juniorii
gloriei.Toli jucdtorii acum sunt din altdparte.
D-l Primar:Nu, sunt 6 jucdtori din comun6:Matei, Popescu, fralii Siloiu,Dejanu,
Cdrneci,Ivagcu
D-l Badea:E foarte bine.Dacd avem o posibilitate sd i antrendm qi pe copiii de aici
D-l Ilinca:Noi la Berevoegti nu putem sd facem under 19, nu avem juc[tori.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotSrdre Ei cu 11

voturi pentru gi 1 ab{inere ( d I Busuioc Gheorghe) este adoptati H.C.L.
Berevoe,sti nr.50 din 26.09.2022.
l0.Proiect de hotir6re privind aprobarea revoclrii administratorului societi{ii
comerciale Servicii Edilitare Berevoegti, gi declararea ca vacant a locului de
administrator ocupat de acesta
Sunt prezentate: proiectul de hotdr6re , referatul de aprobare , raportul de specialitate
gi anexa proiectului.Prezinti d'na secret ar Leca Andra.
D-l Ilinca:Am acceptat cu cele mai bune intenlii c6nd am fost propus pt aceastd

funclie ,2lunijumState am venit aicila activitate fErS sd primesc vreun ban gi nici
nu am avut pretentie in ideea de a invSla.Dar din pdcate atdt s a discutat in comund
qi nu m[ aqteptam la a$a ceva vizavi de persoana mea
D-l Badea:Intotdeauna cdnd indeplineqti o funclie publicd eqti o lintd
D-l Ilinca:Dupd 20 de ani de fotbal eram tdbdcit ,dar sd se ajuncd la copiii mei
D-l Badea:Nu am auzit a$a aeva
D-l llinca:in momentul in care se discutS cd llinca impreund cu bdiatul lui aprivatizat
,a cump[rat serviciul de ap[ de la Berevoegti, d l Ldcau care a fost viceprimar discutd
lucrurile astea.Popa Sava strigd dupd mine cd stau toatd ziua cap in cap cu primarul,
nu pot suporta lucrurile astea.

D-l Badea:Noi am dat o hotdrdre acum vreo 2-3 ani ca toli cetdlenii sp aibe
apometre.Nici la ora actuald nu sunt to!i, este o problem[ , unii fur6, al1ii pl6tesc,

aici e problema.



D-l Busuioc:Din aprilie pdnd acum sunt 6 luni , mi se pare cd primdria a mimat
aceastd chestie, in 6 luni eu nu vdd o activitate, nu v[d nimic.Care sunt urmdtorii
pa$i , ce se intdmpld?
D-l Primar:Sd g6sim pe cineva care sd vin[ administrator la aceast[ societate
comerciali iar noi vom da alimentarea cu ap[ gi sistemul de canalizare cdnd vom
avea receplia fbcutd la canalizare, cdnd vom avea un pre{ stabilit de ANRSC.NU imi
permit sE deleg serviciul de alimentare cu apdla momentul acesta la o societate sd l
bag in faliment, nu il vom da pt cd sunt un om foarte responsabil qi nu voi da serviciul
de alimentare cu ap6,nici canalizareapdnd nu vom fi convinqi cd acea societate se

va susline singur6 gi va funcliona din punct de vedere legal.
D-l Badea:Altfel cum puteli face.Ali spus la qedinla trecutd cd o sd fixeze ANRS ul
prelul.Dacd firma aceasta vaintrain faliment ce solulie veli adopta
D-l Primar:Nu va fi transferat serviciul de api Si canalizare.
D-l Badea:$i ce veli face cu el , ziceli cd ne obligdlegea?!
D-l Primar:Da, ne oblig6, il vom da cdnd vom fi fermi convinqi cd acea societate va
functiona din punct de vedere legal, sd se poatd autofinanla, ANRSC ulftxeazdpretul
in func{ie de fundamentarea noastrS.

D-l Badea:in situalia in care se fixeazd un pre! mai mic
D-l Primar:ANRSC ul va fixa preful corect, pebaza cheltuielilor pe care le avem
D-l Badea:Sunt curios sE vedem cdt pldteqte Pdcal6?

D-l Primar:Maine dimineaJi puteli sb vede{i, venili mdine gi vd spun exact
D-l Badea:Face nigte gesturi foarte urdte.A pus muntele acela de nisip
D-l Primar:La Mari Luca v5 referili?
D-l Badea:Da
D-l Primar:A frcut reclamalie la prim[rie, a fost o comisie acolo , astabilt si ridice
ce are acolo
D-l Badea:El are o problemd cu cetdlenii din comuni qi nu e frumos
D-l Primar:Verificati mdine d le vice dacd, arc apometre dacd nu are in termen de 3
zile s5 si pun6, dac[ nu igi pune sd se ta\e apa.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotlrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.51 din
26.09.2022.
ll.Proiect de hotirAre privind aprobarea contractului de asociere intre Centru
Jude{ean de Culturl qi Arte Argeq prin Secfia $coala Populari de Arte gi

Meserii qi Comuna Berevoeqti.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare , raporful de specialitate
gi anexa proiectulu i.P r ezintd d-na s ecret ar Leca Andra.
D na Leca:Primul contract este pentru seclia lesut cusut
D-l Badea:Dac[ ne asociem cu centrul judelean ,unde se vor {ine cursurile?
D-l Primar:Lamuzeu



D-l Badea:Cdte persoane ar irfira acolo?
D-l Primar:10
D-l Badea:$i profesorul?
D-l Primar:Va fi din comund
D-l Badea:Cine?
D-l Primar:Ne am g0ndit la doui persoane, d na Luminita Brinzaru gi d na Monica
Pduna
D-l Badea:Cine ii va p15ti, Consiliul Judelean?
D-l Primar:da
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotirdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.52 din
26.09.2022.

n L2.Proiect de hotlrire privind aprobarea contractului de asociere intre Centru
Jude{ean de Culturl gi Arte Argeg prin Seclia $coala Popularl de Arte qi

Meserii gi Comuna Berevoegti.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
gi anexa proiectului.Prezintd d-na secret ar Leca Andra.
D na Leca:Acest proiect este pentru sectia de dansuri, taxa anual[ de instruire este

de 45001ei/an, respectiv 3 001eil cwsarrtl an
D-l Primar:45001ei vom pl6ti noi , 45001ei Consiliul Judelean
D-l Badea:Banii acegtia pt ce ii ddm?
D-l Viceprimar:Sd pldtim instructorul de dans
D-l Primar:Aveli lafcoal[ o noudprofesoard de muzicd care etse gi la gcoalapopular[
de arte , ne am gandit ca dumneaei sd se ocupe de dansuri populare.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.53 din

n 26,09.2022.
l3Proiect de hotirire privind acordarea titlului de cet5{ean de onoare al
comunei Berevoepti domnului Andrei Dumitrescu.
Sunt prezentate: proiectul de hotbrdre , referatul de aprobare gi raportul de

specialitate .Prezint6 d-na secretar Leca Andra.
D na Leca:Acest proiect de hotdrdre a fost iniliat de cdtre grupul PNL.
D-l Badea:Acordarea titlului de cetdlean de onoare al comunei se face in situalii
deosebite pt oameni deosebiti, nu atdt de mult pt persoanele respective se urm6reqte
sd reprezinte modele de urmat de c[tre genera]iile actuale gi genera]iile viitoare.Noi
anul acesta am avut 2 propuneri pe Denisa Dragomir, o sportivi cunoscutd in plan
mondial cu merite deosebite prin calitdlile qi munca sa ne face sd fim mdndri qi d I
Andrei Dumitrescu care a contribuit la dezvoltarea gi bundstarea acestei comune qi

inaite de 89 qi dup 89.Ca orice persoand , existd qi controverse, exist[ aprecieri sau

existd critici dar noi cdnd 1u5m o astfel de decizie trebuie sd ne ridicdm deasupra



acestor evenimente gi deasupra acestor oameni qi mentalitdti , s[ vedem realitatea.D
1 Dumitrescu a suslinut echipa de fotbal gi acum a r[mas in amintirea oamenilor acele
dou6 baraje suslinute de Gloria Berevoeqti.A infiinlat in primul rdnd aceastd firmd
care adat locuri de muncd dupd 90 la at?\ia oameni din comun6, uitdm c[ o astfel de
firmd dacd nu era in comuna noastrd foarte mul1i cetileni din comun[ se duceau sd

lucreze in str6indtate.Oamenii acegtia au avut locuri de muncd aici in comunS.S[ nu
uitdm contribulia din 90 pdnd astdzi la bugetul local, este firma cea mai importantd
care aduce an de an bani la bugetul local.S[ nu uitlm ci biserica din centru a fost
refEcut[ in intregime de cdtre d 1 Andrei Dumitrescu, a contribuit foarte mult la
aceasta biserica an de an.Donatiile pe care le a facut la scoala din centru si din
Ungureni, a oferit cadouri pt copii.Sigur ca sunt discutii gi opinii sparate dar repet
dali mi exemplu de o persoand care sd fi contribuit atat de mult la dezvoltarea
cultural6 socialS qi economicd a acestei 1oca1it61ii. Nu privili lubrurile la microscop
priviti in ansamblu.Nu avem in comuna Berevoesti la ora actuala o personalitate mai
importantd ca Andrei Dumitrescu care sd fi contribuit la dezvoltarea culturald
economicd a localitdlii noastre
D-l Busuioc:Cele doua cSrti care mi se par foarte importante
D-l Dragomir invitat:Nu pot spune cd d 1 Dumitrescu a contribuit la dezvoltarea
comunei.Cu ce a contribuit, in 90 d I Dumitrescu a luat CAP ul, a luat .Cu ce a
contribui dumnealui, oamenii au muncit, numai ei qtiu cati au muncit si de cati si a
batut joc.Cati oameni sunt mutilitati in comuna datorita lui ca sd ia un ban, si a batut
joc de oamenii din comuna
D-na Leca:Sa mi spuneti la ce subpunct din articolul din regulament se incadreaza d
I Andrei Dumitrescu
D-l Badea:LaT
D-na Leca:Personalitati care prin realizaile lor deosebite au facut cunoscuta comuna
Berevoesti in tara si in strainatate
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 5
voturi pentru qi 7 abtineri (d I Baiasu Constantin, d I Bumbeneci Romica, d I
Fratila Gheorghe, d I Mazilu Ionel, d I Nimara Vasile, d I Piuna Ioan si d I
Paslaru Dragos )nu este atins cvorumul necesar prevazut de lege pt adoptarea
unei hotirari.
D-l Busuioc: Inclusiv d 1 viceprimar
D-l Viceprimar:Da, am lucrat la d I Dumitrescu 28 de ani , tot respectul , am

coloborat in mai multe situafii, m a stors de energie in ultima perioada, tot respectul
pt familia lui, pt d la Badescu, dar in ultima perioada nu stia cum sa ma penalizeze.
D-l Badea: Sunteli consilier local, aici nu au ce cauta problemele personale, dvs
veniti cu niste motive personale
D-l Primar:Nu am vrut sa discut inainte pt a nu influenta votul de astazi.Ati spus ca

da bani la copii.Eu de cand sunt primar niciodata nu a dat bani pt cadouri.Ii dadea d



lui Caramelea 10mii sau 5 mii sa dea doar la clasa dumnealui.Eu va spun si va
garantez la centru niciodata nu a dat bani pt cadouri, a dat doar la Ungureni.Sa
sustina echipa de fotbal din impozitul pe profit, niciodata.L amchemat pe dumnealui
si I am rugat sa ne ajute cu echipa de fotbal , nu a vrut.La raliu a sponsorizat 5-7
miliarde in schimb pt echipa de fotbal niciodata nu s a gasit bunavointa.Biserica de
la centru intr adevar s a facut cu banii d lui Dumitrescu , trebuia sa i dea la stat si i a
redirectionat catre biserica.
l4Analizi cerere Denisa Dragomir.
D-l Badea:Aici nu am inteles de ce trebuie sa fie o anal\za
D-l Primar:Pt ca noi trebuie sa stabilim locul.Am discutat si cu d l Dragomir, o sa va
propun in urmatoarea sedinta sa scoatem din domeniul public in domeniul privat pt
d na Denisa Dragomir in zona Rausor

n D-l Badea:Conform Regulamentului cel care primeste titlul de cetatean de onoare al
comunei Berevoesti are dreptul sa ceara o suprafata din domeniul privat al comunei
pana la 1000m.In momentul in care s a inaintat aceasta cerere, noi astazi trebuia sa

luam hotararea
D-l Primar:Cum sd ludm hotarare daca nu avem terenul
D-l Badea:De ce nu avem
D-l Schioapa:Il avem, terenul care a fost cadastratpt dispensarul multufunctional
D-l Primar:Da, se poate da acolo, este terenul peste drum de Dan Manu
D-l Badea:Tragem de timp
D-l Viceprimar:Amplasamentul trebuie identificat, nu il dai ca sa scapi de om
D-l Badea:Care este problema, de ce nu vreli sa i dati acolo
D-l Primar:Cine zice canu vreau, v am spus ca sunt de acord
D-l Badea:Ce suprafata este acolo in domeniul privat
D-l Primar:Zhectare

n D-l Vicperimar:Daca d na Denisa Dragomir vrea acolo ii dam acolo
L5.Proiect de hotirffre privind aprobarea constituirii Asociatiei pentru
dezvoltare intercomunitar5-ITl Tinutul PIai Mugcelean
Sunt prezentate: proiectul de hotlrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexa proiectulu i.P r ezintd d-na secret ar L eca Andra.
D-l Primar:Ne gandeam la atragerea de fonduri europene, daca depunem mai multe
comune.
D-l Badea:Da, am citit despre el , in lumea civilizata asa se merge pe asocieri
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre qi cu 1L

pentru qi 1 vot impotriva d I Badea Vasile Robert este adoptatl H.C.L.
Berevoeqti nr.54 din 26.09.2022
l6.Diverse.
D-l Busuioc:Am avut o sesizare verbala acum cateva sedinte in care am aratat ca

Proca Andrei excayeazadin albia raului de aici de langa cascadele de langa primarie,



a depozitat pe asa zisa proprietate a lui undevala 300-400mc.Cat a incasat primaria
dupa unna acestor activitati.Asteptam citirea procesului verbal cel din 5 mai ,cel cu
sesizarea d nei Adela, nu a venit nici pana acum.Il tineti in brate pe Proca Andrei si
d 1 vice si d I primar, niciodata nu am auzit ca i ati facut ceva, nu are nicio
problema.Pe numele cui este statia de spalare
D-l Primar:Pe numele lui.Primaria Berevoesti nu a incasat niciun ban, va adresez
rugamintea sa va adresati institutiilor abilitate pt luarea masurilor legale ce se impun
D-l Busuioc:Lucrurile astea se spala in familie
D-l Primar:El nu intelege
D-l Busuioc:Erau foarte bine veniti banii la bugetul local
D-l Primar:Nu a dat niciun ban la bugetul local, tot ce face , face ilegal si abuziv
D-l Stana:Parcarea de aici de la primarie , e foarte aglomerat, caflrte, masini ,intri pe

n contrasens Ei e pericol, la Gabi Dumitru ,la Mari Luca tot la fel exact in curba si mai
este la politie, rczolvati problema ,este pericol
D-l Schioapa:M ali desemnat sa fac parte in comisia de verificare a izlazsrilor
concesionate.S a semnat procesul verbal dupa aproape 2 luni.
D I Schioapada citire procesului verbal
D-l Busuioc:Pe ce data este procesul verbal
D-l Schioapa:25 iulie
D-l Badea:Ce masuri ati luat de atunci pana astazi cu acesti 2 fermieri
D-l Viceprimar:Am dat termen cu masuri sa remedieze, sa curete
D-l Badea:Foarte bine ,si acum poate ne aratati si noua masurile.Acesti 2 fermiri au
platit impozitele conform contractelor de concesiune la bugetul local si cati bani au
platit
D-na Leca:Nu stiu
D-l Badea:Lucrurile acestea s au intamplat pt ca executivul le a permis ,nu e

problema de anul acesta , e problema de ani de zile, ii tineti in brate si isi bat joc de

izlazurile si pasunile noastre
D-l Paslaru:Pe cine tine in brate, se baga miliarde la bugetul local
D-l Badea:Acesti pastori au contracte de concesiune , nu platesc taxe si impozite la
bugetul local conform contractelor de concesiune si nici nu fac acele lucrari de
intretinere pt care primesc de la APIA sute si milioane de lei, problema este ca nu
ati luat masuri.Strambu, Siliste, Cotea trebuie neaparat facute, Fata Campului
dezastru qi curentul de pe Valea Berii.
D-l Viceprimar:Este vorba de 300 si ceva de metri si trece printr o proprietate
privat6, trebuie un stalp acolo
D-l Badea:Acolo sunt 6 familii.La Coman in spate sunt beucri, la castel avem
lumina.Allii au iar al1ii stau pe intuneric.Pe Valea Satului nu s a facut nimic
D-na Schioapa (invitat):Am cerut qi eu voucherele de vacanlI
D-l Primar:Nu s au dat la nimeni



D-na Schioapa (invitat):Daca este lege, aplicali legea, nu ma intereseazd
D-l Primar:in functie de prevederi bugetare spune legea.

Nemaifiind discufii in Eedinla de astdzi, preqedintele de qedin!6 declarl
inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 1930.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de
PAUNA IO,

Secrenrlgeneral ,
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